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Protokól

ze wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów, które odbylo sie

w dniu 16 pazdziernika 2008 r. w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Ksawerów.

Wspólnemu posiedzeniu Stalych Komisji przewodniczyla - Przewodniczaca Komisji

Samorzadowo-Spolecznej -Pani Helena Rusak.

Ad.l.

Przewodniczaca Komisji - Helena Rusak o godz. 9.00. otworzyla wspólne posiedzenie

Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdzila, ze zgodnie z lista obecnosci

w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania

prawomocnych decyzji.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1) Wójt Gminy - Maria Kopczewska,

2) Zastepca Wójta- Rafal Tustanowski,

3) Skarbnik Gminy -Robert Zwierzynski,

4)Kierownik GOPS-Janina Gbiorczyk,

5)Kierownik Referatu -Elzbieta Wizner,

6) Przewodniczacy Rady Gminy- Tadeusz Grala,

7) Wiceprzewodniczacy Rady Gminy- Piotr Kuznicki,

8) Soltysi Gminy Ksawerów.

Ad.2.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak zapytala czy sa uwagi i wnioski w spraWIe

proponowanego porzadku obrad?

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski wniósl o zamiane zalacznika do projektu uchwaly

w pkt.3.9. zalacznik zostal dostarczony Panstwu Radnym w dniu dzisiejszym.

Wobec braku innych wniosków Przewodniczaca wniosla o zatwierdzenie proponowanego

porzadku obrad wraz z przyjeta poprawka.

W glosowaniu radni 11 glosami "za", bez glosów przeciw i wstrzymujacych zatwierdzili

nastepujacy porzadek obrad:

1. Proponowany porzadek obrad wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady

Gminy Ksawerów.
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2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3.0piniowanie projektów uchwal na XXXV Sesje Rady Gminy Ksawerów:

3.1. w sprawie wynagradzania pracowników zatrudnionych w jednostkach

organizacyjnych Gminy Ksawerów,

3.2. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiazywania Problemów

Spolecznych na lata 2008-2013,

3.3. w sprawie utworzenia Lódzkiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej na terenie wsi

Ksawerów w gminie Ksawerów.

3.4. w sprawie przystapienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego gminy Ksawerów uchwalonego uchwala nr XXXVI/296/05 Rady

Gminy Ksawerów z dnia 20 pazdziernika 2005 r. ( Dz.Urz. Woj.Lódzkiego nr 378

poz. 3952)

3.5. w sprawie przyjecia darowizny ( 80 zl.),

3.6. w sprawie przyjecia darowizny (200 zl.),

3.7. w sprawie przyjecia darowizny ( 410 zl.),

3.8. w sprawie przyjecia darowizny ( 4 005 zl.),

3.9.w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok,

3.10.w sprawie zmiany uchwaly w sprawie zawarcia porozumienia

z Powiatem Pabianickim,

3.11.w sprawie wyrazenia zgody na przekazanie w uzytkowanie sprzetu medycznego

dla SP ZOZ "Osrodek Zdrowia" w Ksawerowie,

3.12.w sprawie zmiany uchwaly w sprawie wyposazenia Samodzielnego Publicznego

Zakladu Opieki Zdrowotnej w Ksawerowie w majatek z czesciowym przeznaczeniem

na utworzenie funduszu zalozycielskiego.

3.13. w sprawie ustalenia oplat za korzystanie z kompleksu boisk w Woli

Zaradzynskiej oraz wprowadzenia "Regulaminu kompleksu boisk w Woli

Zaradzynskiej"

3.14. w sprawie upowaznienia Wójta Gminy Ksawerów do zawarcia umowy

partnerskiej w sprawie udzialu Gminy Ksawerów w projekcie "Nie tylko podrecznik

i tablica"-wykorzystanie nowoczesnych technologii informatycznych w ksztalceniu

mlodziezy ze szkól róznych szczebli.

3.15. w sprawie upowaznienia Wójta Gminy Ksawerów do zawarcia porozumienia

Partnerskiego z Miastem Pabianice i Powiatem Pabianickim w sprawie udzialu
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Gminy Ksawerów w projekcie "Termomodernizacja budynków uzytecznosci

publicznej w powiecie pabianickim".

4. Sprawy rózne i wniesione.

5. Zamkniecie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Ad.3.!.

Przed omawianiem projektu uchwaly Zastepca Wójta- Rafal Tustanowski wniósl

o wykreslenie w § 5. wyrazów "Wójtowi Gminy" i wpisanie wyrazów: "Kierownikowi

GOPS".

Kierownik GOPS - Pani Janina Gbiorczyk omawiajac projekt uchwaly Rady Gminy

Ksawerów w sprawie wynagradzania pracowników zatrudnionych w jednostkach

organizacyjnych Gminy Ksawerów powiedziala, ze w chwili obecnej w Gminnym Osrodku

Pomocy Spolecznej obowiazuje najnizsze wynagrodzenie, czyli 1 126 zl. a wartosc 1 punktu

wynosi - 3 zl.

-w § 1. projektu uchwaly ustala sie najnizsze wynagrodzenie zasadnicze w I kategorii

zaszeregowania stanowiace podstawe okreslenia miesiecznych stawek wynagrodzenia

zasadniczego pracowników zatrudnionych w Gminnym Osrodku Pomocy Spolecznej

w Ksawerowie w wysokosci 760 zl.

-w § 2. projektu uchwaly ustala sie wartosc jednego punktu w zlotych, stanowiacego

podstawe ustalenia miesiecznych stawek wynagrodzenia zasadniczego w poszczególnych

kategoriach zaszeregowania pracowników zatrudnionych w Gminnym Osrodku Pomocy

Spolecznej w Ksawerowie w wysokosci 5,50 zl.

-w § 3. projektu uchwaly - miesieczne stawki wynagrodzenia zasadniczego sa suma

najnizszego wynagrodzenia zasadniczego okreslonego w § 1. i iloczynu liczby punktów

ustalonych zgodnie z § 2 dla poszczególnych kategorii zaszeregowania.41 00

Radna- Bozena Ziólkowska stwierdzila, ze jest to niska podstawa wynagrodzenia

zasadniczego, czyli 760,00 zl.? Pani kierownik powinna podjac próbe wystapienia

o zwiekszenie srodków finansowych na wynagrodzenia dla pracowników.

Zastepca Wójta -Rafal Tustanowski powiedzial, ze trzeba wziac pod uwage srodki

w budzecie.

Radna Anna Szczesniak-Rydz zapytala, jakie jest w tej chwili srednie wynagrodzenie

i jaka jest przewidywana wysokosc wzrostu?

Ksiegowa GOPS-Jolanta Rzepkowska odpowiedziala, ze na dzien dzisiejszy

wynagrodzenie w GOPS i SDS wynosi 1800 zl. brutto. Proponowana podwyzka jest

w wysokosci od 200 zl. do 300 zl. brutto.

3

u
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publicznej w powiecie pabianickim".
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5. Zamkniecie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.
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organizacyjnych Gminy Ksawerów powiedziala, ze w chwili obecnej w Gminnym Osrodku

Pomocy Spolecznej obowiazuje najnizsze wynagrodzenie, czyli 1 126 zl. a wartosc 1 punktu

wynosi - 3 zl.

-w § 1. projektu uchwaly ustala sie najnizsze wynagrodzenie zasadnicze w I kategorii

zaszeregowania stanowiace podstawe okreslenia miesiecznych stawek wynagrodzenia

zasadniczego pracowników zatrudnionych w Gminnym Osrodku Pomocy Spolecznej

w Ksawerowie w wysokosci 760 zl.

-w § 2. projektu uchwaly ustala sie wartosc jednego punktu w zlotych, stanowiacego

podstawe ustalenia miesiecznych stawek wynagrodzenia zasadniczego w poszczególnych

kategoriach zaszeregowania pracowników zatrudnionych w Gminnym Osrodku Pomocy

Spolecznej w Ksawerowie w wysokosci 5,50 zl.

-w § 3. projektu uchwaly - miesieczne stawki wynagrodzenia zasadniczego sa suma

najnizszego wynagrodzenia zasadniczego okreslonego w § 1. i iloczynu liczby punktów

ustalonych zgodnie z § 2 dla poszczególnych kategorii zaszeregowania..

Radna- Bozena Ziólkowska stwierdzila, ze jest to niska podstawa wynagrodzenia

zasadniczego, czyli 760,00 zl.? Pani kierownik powinna podjac próbe wystapienia

o zwiekszenie srodków finansowych na wynagrodzenia dla pracowników.

Zastepca Wójta -Rafal Tustanowski powiedzial, ze trzeba wziac pod uwage srodki

w budzecie.

Radna Anna Szczesniak-Rydz zapytala, jakie jest w tej chwili srednie wynagrodzenie

i jaka jest przewidywana wysokosc wzrostu?

Ksiegowa GOPS-Jolanta Rzepkowska odpowiedziala, ze na dzien dzisiejszy

wynagrodzenie w GOPS i SDS wynosi 1800 zl. brutto. Proponowana podwyzka jest

w wysokosci od 200 zl. do 300 zl. brutto.
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Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedstawionego projektu uchwaly wraz z przyjeta poprawka.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak stwierdzila, ze za pozytywna opinia projektu

uchwaly glosowalo -11 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.2.

W tym punkcie Zastepca Wójta-Rafal Tustanowski wniósl w § 2. projektu uchwaly

poprawke w nastepujacym brzmieniu:

" Wykonanie uchwaly powierza sie Kierownikowi GOPS, a nadzór nad wykonaniem

uchwaly powierza sie Wójtowi Gminy Ksawerów".

Kierownik GOPS - Janina Gbiorczyk omówila projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiazywania Problemów Spolecznych na lata

2008-2013.

Pytania:

Radna -Bozena Ziólkowska zapytala, dlaczego dane umieszczone w Strategii pochodza z tak

róznych okresów np.: 2006,2007,2008 i 2001 rok?Czy nie mozna bylo tego ujednolicic?

Kierownik GOPS - Janina Gbiorczyk odpowiedziala, ze dane sa takie, dlatego, ze miesiac

po przejeciu kierownictwa w GOPS zaczela prace nad tym dokumentem. Strategia byla

pisana przez dwa miesiace. Pracownik, który ja przepisywal zrobil bledy i musialam ja

przepisac. W tym roku zostala przekazany Panstwu projekt uchwaly, który w tej chwili jest

omawIany.

Radna -Bozena Ziólkowska stwierdzila, ze w rozdziale "Cele strategii" wskazala pam

kierownik mozliwosc pozyskiwania srodków unijnych. Czy w zwiazku z powyzszym

podjela pani kierownik próbe pozyskania ww srodków?

Kierownik GOPS - Janina Gbiorczyk odpowiedziala, ze w tym roku na pewno nie.

Odnosnie informacji o ilosci bezrobotnych na ternie Gminy radna Bozena Ziólkowska

stwierdzila, ze w Gminie Pabianice bezrobocie nie wystepuje. Ma to zwiazek z dobra

wspólpraca z Powiatowym Urzedem Pracy w Pabianicach.

Radna- Maria Wróbel powiedziala, ze dokladnie przeczytala Strategie i jako radna

z Widzewa z duzym uznaniem odnosi sie do pracy wykonywanej przez pania kierownik

i pracowników GOPS. Rozbieznosc dat tak bardzo mi nie przeszkadzala.

Kolejna sprawa. Przygladajac sie pracy naszego GOPS chcialam zauwazyc, ze zawsze cos

przybywa m.in. SDS, fundusz alimentacyjny, .Gminna Komisja ds. Rozwiazywania

Problemów Alkoholowych.
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Czy w zwiazku z tym jest wystarczajaca liczba pracowników w GOPS? Nalezaloby zyczyc

Pani kierownik i pracownikom duzo zdrowia i samozaparcia, zeby te gigantyczna prace

zrealizowac, bo przeciez pozostaje równie wazna praca w terenie. Jako radna II kadencji

widzialam prace m.in. pana Ireneusza Kuznickiego i pani Bogumily Bal.

Kierownik GOPS - Janina Gbiorczyk powiedziala, ze na pewno kazda ilosc

pracowników jest mile widziana, ale trzeba zapewnic wynagrodzenie.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedstawionego projektu uchwaly wraz z przyjeta poprawka.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak stwierdzila, ze za pozytywna opinia projektu

uchwaly glosowalo -11 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.3.

Kierownik Referatu -Elzbieta Wizner omawiajac projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie utworzenia Lódzkiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej na terenie wsi Ksawerów

w gminie Ksawerów powiedziala, ze w dniu 8 pazdziernika 2008 r. wplynelo pismo znak

pisma: L.dz. 29110/08/w do Pani Wójt i do Rady Gminy od Firmy EMO-FARM z siedziba

w Ksawerowie w sprawie podjecia wyrazajace zgode na objecie statusem Lódzkiej Specjalnej

Strefy Ekonomicznej dzialki przy ul. Lódzkiej 157. Powierzchnia dzialki to 0,3835 ha.

W uzasadnieniu wlasciciele dzialki napisali, ze funkcjonowanie wylacznie na terenie objetym

SSE pozwoli na sprawniejsze zarzadzanie firma, a takze przyczyni sie do wzrostu

zatrudnienia.

Radna Maria Wróbel zapytala, co daje firmie ten status i czy to jest korzystniejsze dla

wlascicieli?

Kierownik Referatu -Elzbieta Wizner odpowiedziala, ze naszym zdaniem prosba firmy jest

uzasadniona, charakter produkcji pozostaje ten sam. Zmiana przede wszystkim polega na

uporzadkowaniu spraw formalnych i technicznych. Jest to jedna firma, z czego w tej chwili

czesc firmy funkcjonuje w LSSE a czesc poza. Innego rodzaju sa rozliczenia ksiegowe tych

dwóch zakladów jest powaznie utrudnione. W tym celu wymagana jest zgoda Rady Gminy

a nastepnie Rady Ministrów.

Wójt Gminy -Maria Kopczewska dodala, ze po utworzeniu strefy firma nie bedzie musiala

prowadzic dwóch ksiegowosci. My ze strony urzedu nie ponosimy zadnych kosztów

zwiazanych z podjeciem tej uchwaly.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedstawionego projektu uchwaly wraz z przyjeta poprawka.
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Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak stwierdzila, ze za pozytywna OpInIa

projektu uchwaly glosowalo -11 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3A.

Kierownik Referatu -Elzbieta Wizner omówila projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie przystapienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

gminy Ksawerów uchwalonego uchwala m XXXVI/296/05 Rady Gminy Ksawerów z dnia 20

pazdziernika 2005 r. (Dz.Urz. Woj.Lódzkiego m 378 poz. 3952). Projekt uchwaly powstal na

skutek wniosków wlascicieli stacji kontroli pojazdów na ul.Tymiankowej przy uLKosciuszki.

Argument byl taki, ze wlasciciele musza rozbudowac stacje z uwagi na zmiane przepisów

unijnych, a obecny obowiazujacy plan zagospodarowania narzuca w tym zakresie

ograniczenia ( linia zabudowy).

Nie mielismy w budzecie zarezerwowanych srodków na zmiane planu. Ci panstwo

zainteresowani zmiana planu dokonali darowizny na rzecz Gminy. Ten projekt uchwaly

zmierza do korzystnego zakonczenia dla zainteresowanych.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedstawionego projektu uchwaly wraz z przyjeta poprawka.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak stwierdzila, ze za pozytywna opinia projektu

uchwaly glosowalo -11 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono

Ad.3.5.

Skarbnik Gminy -Robert Zwierzynski omówil projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie przyjecia darowizny ( 80 zl.).

W § 1. wyraza sie zgode na przyjecie darowizny rzeczowej w postaci suszarki do bielizny dla

wyposazenia obiektu przy boisku sportowym przy Szkole Podstawowej w Woli

Zaradzynskiej.

W § 2. Darowizna, o której mowa w § 1 zostala przekazana przez Gminny Klub Sportowy

Ksawerów z siedziba w Pabianicach ul. Sejmowa 4, w imieniu, którego dzialaja:

1.Adam Topolski - Prezes Zarzadu

2.Karol Kozlowski - Skarbnik GKS Ksawerów

3.Wartosc darowizny, o której mowa w § 1 wynosi 80 zl.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedstawionego projektu uchwaly wraz z przyjeta poprawka.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak stwierdzila, ze za pozytywna opinia projektu

uchwaly glosowalo -11 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono
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Ad.3.6.

Skarbnik Gminy -Robert Zwierzynski omówil projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie przyjecia darowizny ( 200 zl.).

W § 1. wyrazic zgode na przyjecie darowizny rzeczowej w postaci 120 mb wezy z laczkami

do podlewania boiska sportowego przy Szkole Podstawowe w Woli Zaradzynskiej.

W § 2. Darowizna, o której mowa w § 1 zostala przekazana przez Gminny Klub Sportowy

Ksawerów z siedziba w Pabianicach ul. Sejmowa 4, w imieniu, którego dzialaja:

1.Adam Topolski - Prezes Zarzadu

2.Karol Kozlowski - Skarbnik GKS Ksawerów

3.Wartosc darowizny, o której mowa w § 1 wynosi 200 zl.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedstawionego projektu uchwaly wraz z przyjeta poprawka.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak stwierdzila, ze za pozytywna opinia projektu

uchwaly glosowalo -11 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono

Ad.3.7.

Skarbnik Gminy-Robert Zwierzynski omówil projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie przyjecia darowizny (410 zl.).

W § 1. wyrazic zgode na przyjecie darowizny rzeczowej w postaci wyposazenia obiektu przy

boisku sportowym przy Szkole Podstawowej w Woli Zaradzynskiej.

W § 2. Darowizna, o której mowa w § 1 zostala przekazana przez Gminny Klub Sportowy

Ksawerów z siedziba w Pabianicach ul. Sejmowa 4, w imieniu, którego dzialaja:

1.Adam Topolski - Prezes Zarzadu

2.Karol Kozlowski - Skarbnik GKS Ksawerów

3.Wartosc darowizny, o której mowa w § 1 wynosi 410 zl.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedstawionego projektu uchwaly wraz z przyjeta poprawka.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak stwierdzila, ze za pozytywna opinia projektu

uchwaly glosowalo -11 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono

Ad.3.8.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski omówil projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie przyjecia darowizny ( 4 005 zl.),

W § 1. wyrazic zgode na przyjecie darowizny rzeczowej w postaci dokumentacji technicznej

budowy sieci wodno-kanalizacyjnej wraz z przy kanalikami w ul. Maly Skret w Ksawerowie.

§ 2.Darowizna, o której mowa w § 1 zostala przekazana przez mieszkanców uLMaly Skret:
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1. Marka Krzeminskiego,

2.Marianne Adamczewska,

3.Janine Adach.

§ 3. Wartosc darowizny, o której mowa w § 1. wynosi 4005 zl.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedstawionego projektu uchwaly wraz z przyjeta poprawka.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak stwierdzila, ze za pozytywna opinia projektu

uchwaly glosowalo -11 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono

Ad.3.9.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski przedstawil projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok.( dodatkowy zalacznik).

W § 1. Dokonuje sie przesuniecia srodków miedzy dzialami, rozdzialami i paragrafami

w budzecie Gminy Ksawerów na 2008 rok-zgodnie z zalacznikiem.

§ 2. Postanawia sie rozdysponowac rezerwe celowa utworzona na inwestycje i zakupy

inwestycyjne w wysokosci 10 obo zl.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

6 zaopiniowanie przedstawionego projektu uchwaly wraz z przyjeta poprawka.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak stwierdzila, ze za pozytywna opinia projektu

uchwaly glosowalo -11 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad. 3.10.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski zreferowal projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawIe zmIany uchwaly w spraWIe zawarcIa porozumIem a

z Powiatem Pabianickim.

W § 1. w uchwale Nr XXXV20712008 Rady Gminy Ksawerów z dnia 12 czerwca 2008 roku

w sprawie zawarcia porozumienia z Powiatem w Pabianickim wprowadza sie nastepujace

zmIany:

1)tytul uchwaly otrzymuj e brzmienie "w sprawie zawarcia porozumienia Z Powiatem

Pabianickim ".

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedstawionego projektu uchwaly wraz z przyjeta poprawka.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak stwierdzila, ze za pozytywna opinia projektu

uchwaly glosowalo -11 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono
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Ad. 3.11.

Skarbnik Gminy -Robert Zwierzynski omówil projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie wyrazenia zgody na przekazanie w uzytkowanie sprzetu medycznego dla SP ZOZ

"Osrodek Zdrowia" w Ksawerowie i wniósl poprawke - w § 3. wiersz drugi po cyfrze ,,27"

nalezy dopisac "sprzetu".

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedstawionego projektu uchwaly wraz z przyjeta poprawka.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak stwierdzila, ze za pozytywna opinia projektu

uchwaly glosowalo -11 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono

Ad. 3.12.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski w sprawie zmiany uchwaly w sprawie wyposazenia

Samodzielnego Publicznego Zakladu Opieki Zdrowotnej w Ksawerowie

w majatek z czesciowym przeznaczeniem na utworzenie funduszu zalozycielskiego.

§ 1. w uchwale Nr XLIX/324/2002 Rady Gminy Ksawerów z dnia 29 sierpnia 2002 roku

w spraWIe wyposazenia Samodzielnego Publicznego Zakladu Opieki Zdrowotnej

w Ksawerowie w majatek z czesciowym przeznaczeniem na utworzenie funduszu

zalozycielskiego § 4. otrzymuje nastepujace brzmienie: § 4. Urzadzenia w postaci sprzetu

medycznego, o których mowa w § zgodnie z zalacznikiem do niniejszej uchwaly beda

uzyczane na podstawie umowy uzyczenia na okres 3 lat.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedstawianego projektu uchwaly wraz z przyjeta poprawka.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak stwierdzila, ze za pozytywna opinia projektu

uchwaly glosowalo -11 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono

Ad. 3.13.

Zastepca Wójta-Rafal Tustanowski zreferowal projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie ustalenia oplat za korzystanie z kompleksu boisk w Woli Zaradzynskiej oraz

wprowadzenia "Regulaminu kompleksu boisk w Woli Zaradzynskiej".

Intencja tej uchwaly jest pokrycie kosztów utrzymania nowego obiektu sportowego, który

powstal w Woli Zaradzynskiej. Ceny oparte sa na klubach lódzkich i zawsze mozemy je

zmienic. Niemniej jednak kwoty pozyskane z wynajmu boisk powinny pokryc koszty

zwiazane z wynagrodzeniem kierownika obiektu, oswietlenia i inne.

Radna Anna Szczesniak - Rydz odnosnie zapisu w punkcie "Zasady porzadkowe"

w ppkt. 2. "Kierownik obiektu jest uprawniony do wykonania zalecen wójta i zasad
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I uzytkowania boisk okreslonych przez Rade Gminy Ksawerów" zapytala czy niewskazane

byloby dopisanie wyrazu "i zobowiazany" po slowach uprawniony?

Propozycja pani radnej Anny Szczesniak-Rydz zostala przyjeta.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedstawionego projektu uchwaly wraz z przyjeta poprawka.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak stwierdzila, ze za pozytywna opinia projektu

uchwaly glosowalo -11 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono

Ad. 3.14.

Zastepca Wójta -Rafal Tustanowski omówil projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie upowaznienia Wójta Gminy Ksawerów do zawarcia umowy partnerskiej

w spraWie udzialu Gminy Ksawerów w projekcie "Nie tylko podrecznik i tablica"

wykorzystanie nowoczesnych technologii informatycznych w ksztalceniu mlodziezy ze szkól

róznych szczebli. Taka uchwale podejmuja wszystkie gminy w powiecie pabianickim.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedstawionego projektu uchwaly wraz z przyjeta poprawka.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak stwierdzila, ze za pozytywna opinia projektu
I

uchwaly glosowalo -11 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad. 3.15.

Wójt Gminy -Maria Kopczewska omówila projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie upowaznienia Wójta Gminy Ksawerów do zawarcia porozumienia Partnerskiego

z Miastem Pabianice i Powiatem Pabianickim w sprawie udzialu Gminy Ksawerów

w projekcie "Termomodemizacja budynków uzytecznosci publicznej w pOWieCie

pabianickim" .

Na pytanie radnej Maria Wróbel o wysokosc udzialu Gminy w tym projekcie Pani Wójt

odpowiedziala, ze 15% stanowia srodki wlasne i 85% srodki unijne.

Radny Stefan Jedraszek stwierdzil, ze przed dociepleniem budynku szkoly nalezy pomyslec

o naprawie narozników.

Wójt Gminy -Maria Kopczewska odpowiedziala, ze to zadanie nalezy do dyrektora.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedstawionego projektu uchwaly wraz z przyjeta poprawka.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak stwierdzila, ze za pozytywna opinia projektu

uchwaly glosowalo -11 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono
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I Ad.4.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak stwierdzila, ze nie bylo chetnych do zabrania

glosu w tym punkcie.

Ad.5.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak wobec zrealizowania porzadku obrad o godz.

10.45. zamknela wspólne posiedzenie Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

INSPEKTO~~.Iwona Kutczykslaj

Posiedzeniu Komisji

przewodniczyla

P RZf::. "" .,,, ,.JLACA
KOMISJI SAMORZADOWO-SPOLECZNEJ

Rady GFrov, ::arer6WHe}e~ftA/lu~

Zalaczniki:

I.Proponowany porzadek obrad.

2.Lista obecnosci radnych.

3. Projekty uchwal na XXXV Sesje Rady Gminy Ksawerów.
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